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PROTOKÓŁ NR 14/2019 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

BO.Bz.0022.7.2019 

PROTOKÓŁ NR  14/2019 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 18 lutego 2019 r. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt decyzji o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonych w Gminie Waganiec  

w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z przeznaczeniem na drogi powiatowe. 

5.2. Aneks do porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim z dnia 13 listopada 2018 r. 

w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

szacunkowych kosztów opracowania dokumentacji i przygotowania przetargu na sprzedaż 

garaży położonych na terenie Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – zajęcie stanowiska. 

5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu w sprawie możliwości zmniejszenia lub 

zwolnienia z opłaty za wydanie dowodu rejestracyjnego oraz innych dokumentów 

komunikacyjnych, w związku z planowaną administracyjną zmianą numeracji porządkowej oraz 

wprowadzenia nazw ulic w miejscowości Koneck – zajęcie stanowiska. 

5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie zaplanowanych 

na 2019 rok cyklicznych przedsięwzięć kulturalnych i sportowych oraz zabezpieczenia środków 

finansowych na ich realizację – zajęcie stanowiska. 

5.6. Wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku w sprawie dofinansowania 

organizacji VIII Powiatowego Konkursu Piosenki Obcojęzycznej – zajęcie stanowiska. 

5.7. Projekt umowy z Instytutem Chemii Bioorganicznej Polskiej Akademii Nauk Poznańskim 

Centrum Superkomputerowo – Sieciowym z siedzibą w Poznaniu na przeprowadzenie  

w roku szkolnym 2019 / 2020 naboru do szkół ponadpodstawowych w formie elektronicznej. 

5.8. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

wprowadzenia zakazu poruszania się jednostkami pływającymi napędzanymi silnikami 

spalinowymi na jeziorze Ostrowąs (Plebanka) Gmina Aleksandrów Kujawski (projekt uchwały 

Rady Powiatu) – zajęcie stanowiska. 

5.9.  Pismo Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim o dofinansowanie 

zakupu samochodu osobowego C w wersji oznakowanej – zajęcie stanowiska. 

5.10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o rozważenie 

możliwości przeznaczenia środków finansowych na wykonanie projektu budowy boiska 

wielofunkcyjnego przy szkole – zajęcie stanowiska. 

5.11. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia 

wsparcia finansowego jednodniowego wyjazdu dla uczniów Szkoły Przysposabiającej  

do Pracy – zajęcie stanowiska. 

5.12. Aneks do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta z dnia 31 grudnia 2015 r.  

o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie. 
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5.13. Pismo Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie o wsparcie 

finansowe zakupu nowego samochodu służbowego do przewozu uczestników warsztatu  

– zajęcie stanowiska.  

5.14. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji Konkursowych w celu 

opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań 

Powiatu Aleksandrowskiego w 2019 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego. 

5.15. a) Wniosek Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego na „Przeprowadzenie kursów zawodowych podnoszących 

kompetencje i kwalifikacje zawodowe uczniów szkół kształcenia zawodowego Zespołu Szkół Nr 

1 oraz Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 8 części” w ramach 

projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość” współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, 

działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 

2020, 

b) ustalona wartość zamówienia, 

c) projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia na usługi społeczne i powołania komisji przetargowej, 

d) projekt ogłoszenia o zamówieniu na usługi społeczne z załącznikami oraz wzór umowy. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Witam  Członkinię Zarządu Powiatu panią Małgorzatę Wdowczyk, 

Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Adama Potaczek, Sekretarza Powiatu pana Piotra 

Marciniaka.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 8:30. 

 

 

Ad 2. 

Pan Lidia Zwierzchowska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 13/2019 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 11 lutego 2019 r. 
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Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 13/2019   

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 11 lutego 2019 r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 13/2019 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 11 lutego 2019 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt decyzji o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonych w Gminie 

Waganiec w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z przeznaczeniem na drogi powiatowe. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt decyzji o nieodpłatnym 

oddaniu nieruchomości położonych w Gminie Waganiec w trwały zarząd Zarządowi Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na drogi powiatowe. 

W związku z decyzjami komunalizacyjnymi Wojewody Kujawsko-Pomorskiego potwierdzającymi 

nabycie z mocy prawa przez Powiat Aleksandrowski z dniem 1 stycznia 1999 r. mienia Skarbu 

Państwa stanowiącego nieruchomości gruntowe zajęte pod drogi powiatowe, zaistniała konieczność 

uregulowania stanu prawnego przedmiotowych działek. Nieruchomości te stanowią drogi 

powiatowe położone w Gminie Waganiec. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć decyzję o nieodpłatnym oddaniu 

nieruchomości położonych w Gminie Waganiec w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na drogi powiatowe. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął decyzję o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonych w Gminie 

Waganiec w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z przeznaczeniem na drogi powiatowe. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 6 lutego 2019 r. 

znak: GN.Gg.680.7.2019 wraz z projektem decyzji o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości 

położonych w Gminie Waganiec w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z przeznaczeniem na drogi powiatowe, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Aneks do porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim z dnia 13 listopada 

2018 r. w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. Aneks do porozumienia  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim z dnia 13 listopada 2018 r. w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

Aneks został sporządzony w związku z koniecznością określenia wysokości i trybu przekazania 

środków za okres od stycznia do czerwca 2019 r. Zgodnie z zawartym porozumieniem trzech 

uczniów ze szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez powiat otrzymuje od września 2018 r. 

do czerwca 2019 r. stypendium Marszałka w wysokości 300 zł miesięcznie. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do porozumienia z Województwem 

Kujawsko – Pomorskim z dnia 13 listopada 2018 r. w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów 

dziennych liceów i techników. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do porozumienia z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim z dnia 13 listopada 2018 r. w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych 

liceów i techników. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 8 lutego 2019 r. znak: 

PS.4363.1.2019 wraz z projektem aneksu do porozumienia z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim z dnia 13 listopada 2018 r. w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych 

liceów i techników, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

szacunkowych kosztów opracowania dokumentacji i przygotowania przetargu na sprzedaż 

garaży położonych na terenie Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie szacunkowych kosztów opracowania dokumentacji  

i przygotowania przetargu na sprzedaż garaży położonych na terenie Zespołu Szkół Nr 1 Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego. 
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Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  zwraca się o zajęcie stanowiska  

w sprawie przygotowania do sprzedaży garaży położonych na terenie Zespołu Szkół Nr 1 Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawski i przedstawia szacunkowe koszty z tym 

związane tj.: wykonanie projektu podziału oraz dokonanie podziału działek – ok. 12.000 zł, 

wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej oraz wykonanie zjazdu z ulicy 

Wyspiańskiego – ok. 6.200 zł, wykonanie operatów szacunkowych dla wydzielonych działek –  

ok. 11.000 zł, koszt ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży i ogłoszenia  

o przetargu – ok. 1.000 zł. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wszcząć procedurę przygotowania przetargu na 

sprzedaż garaży położonych na terenie Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wszcząć procedurę przygotowania przetargu na sprzedaż garaży 

położonych na terenie Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 8 lutego 2019 r. 

znak: GN.Gg.6840.3.2019 w sprawie szacunkowych kosztów opracowania dokumentacji  

i przygotowania przetargu na sprzedaż garaży położonych na terenie Zespołu Szkół Nr 1 Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu w sprawie możliwości 

zmniejszenia lub zwolnienia z opłaty za wydanie dowodu rejestracyjnego oraz innych 

dokumentów komunikacyjnych, w związku z planowaną administracyjną zmianą 

numeracji porządkowej oraz wprowadzenia nazw ulic w miejscowości Koneck – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Naczelnika Wydziału 

Komunikacji i Transportu w sprawie możliwości zmniejszenia lub zwolnienia z opłaty za wydanie 

dowodu rejestracyjnego oraz innych dokumentów komunikacyjnych, w związku z planowaną 

administracyjną zmianą numeracji porządkowej oraz wprowadzenia nazw ulic w miejscowości 

Koneck. 

Gmina Koneck wystąpiła z wnioskiem o rozważenie możliwości zmniejszenia lub zwolnienia  

z opłaty za wydanie dowodu rejestracyjnego oraz innych dokumentów komunikacyjnych,  

w związku z planowaną administracyjną zmianą numeracji porządkowej oraz wprowadzenia nazw 

ulic w miejscowości Koneck. Zgodnie z art. 79b ustawy Prawo o ruchu drogowym, w przypadku 

gdy zmiana stanu faktycznego w zakresie adresu właściciela lub posiadacza pojazdu, wymagająca 



6 
 

 

PROTOKÓŁ NR 14/2019 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

wydania nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu, spowodowana została zmianami 

administracyjnymi, rada powiatu może w drodze uchwały zmniejszyć opłatę lub zwolnić od jej 

uiszczenia osoby obowiązane do ubiegania się o wydanie tego dokumentu. Analogiczna sytuacja 

jest w przypadku prawa jazdy i pozwolenia na kierowanie tramwajem, co wynika z art. 18a ustawy 

o kierujących pojazdami. Rada Powiatu podejmując uchwałę w tym zakresie musi mieć na uwadze 

skutki finansowe dla budżetu powiatu. Skutki te będą różne w zależności od tego, czy zwolnienie to 

będzie dotyczyło tylko Gminy Koneck czy też wszystkich miast i gmin w powiecie. Trudno 

obliczyć skutki finansowe dla powiatu w przypadku gdy zwolnienie z opłat będzie dotyczyło całego 

powiatu. W przypadku zwolnienia z opłat osób uprawnionych do wymiany dokumentów  

z miejscowości Koneck nie osiągniemy dochodu z tego tytułu w wysokości ok. 49.300 zł.  

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Adam Potaczek – trzeba brać pod uwagę, że jeżeli Rada Powiatu zmniejszy opłatę lub zwolni 

od jej uiszczenia osoby obowiązane do ubiegania się o wydanie tego dokumentu z Gminy Koneck 

to inne gminy również złożą wnioski w tym zakresie. Uważam, że ewentualne zmniejszenie, czy 

zwolnienie z opłat powinno dotyczyć wszystkich gmin powiatu. Rozważam możliwość 

zmniejszenia opłaty w jakimś procencie, nie całkowite zwolnienie. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – trzeba mieć na uwadze zmniejszenie dochodów powiatu, dlatego 

jestem temu przeciwna.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy dotychczas były zmniejszenia, czy zwolnienia z opłat w tym 

zakresie? 

 

Pan Adam Potaczek – nie było. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – po zapoznaniu się z wnioskiem Gminy Koneck oraz pismem 

Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu, proponuję nie wyrażać zgody na zmniejszenie lub 

zwolnienie z opłaty za wydanie dowodu rejestracyjnego oraz innych dokumentów  

komunikacyjnych, w związku z planowaną administracyjną zmianą numeracji porządkowej oraz 

wprowadzenia nazw ulic w miejscowości Koneck. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z wnioskiem Gminy Koneck oraz pismem Naczelnika Wydziału 

Komunikacji i Transportu, nie wyraził zgody na zmniejszenie lub zwolnienie z opłaty za wydanie 

dowodu rejestracyjnego oraz innych dokumentów  komunikacyjnych, w związku z planowaną 

administracyjną zmianą numeracji porządkowej oraz wprowadzenia nazw ulic w miejscowości 

Koneck. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu z dnia 7 lutego 2019 r. znak: 

KT.7250.7.12.2018/2019 w sprawie możliwości zmniejszenia lub zwolnienia z opłaty za wydanie 

dowodu rejestracyjnego oraz innych dokumentów komunikacyjnych, w związku z planowaną 

administracyjną zmianą numeracji porządkowej oraz wprowadzenia nazw ulic w miejscowości 

Koneck, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

zaplanowanych na 2019 rok cyklicznych przedsięwzięć kulturalnych i sportowych oraz 

zabezpieczenia środków finansowych na ich realizację – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie zaplanowanych na 2019 rok cyklicznych przedsięwzięć 

kulturalnych i sportowych oraz zabezpieczenia środków finansowych na ich realizację. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Adam Potaczek – proponuję zdjąć z kalendarza imprez „V Ogólnopolskiego Pleneru 

Malarskiego”.  Powziąłem informacje o braku zainteresowania mieszkańców powiatu tą imprezą. 

Wydział proponuje zabezpieczyć na ten cel 12.000 zł. Uważam, że pieniądze te można przeznaczyć 

na inne imprezy kulturalne, w których wezmą udział mieszkańcy powiatu. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jest to impreza cykliczna, wpisała się w kalendarz imprez 

powiatowych i nie powinniśmy z niej rezygnować. Jeśli w tym roku odstąpimy od organizacji tego 

pleneru to już w przyszłości nie będzie do niego powrotu. Przed podjęciem decyzji, proponuję, żeby 

Wydział Polityki Społecznej i Promocji Powiatu przygotował szczegółową informację na temat 

organizacji pleneru. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska - po zapoznaniu się z pismem Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie zaplanowanych na 2019 rok cyklicznych przedsięwzięć 

kulturalnych i sportowych oraz zabezpieczenia środków finansowych na ich realizację, proponuję  

podjąć decyzję na kolejnym posiedzeniu, po przedłożeniu szczegółowej informacji nt.  

organizacji „V Ogólnopolskiego Pleneru Malarskiego”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji 

Powiatu w sprawie zaplanowanych na 2019 rok cyklicznych przedsięwzięć kulturalnych  

i sportowych oraz zabezpieczenia środków finansowych na ich realizację i postanowił podjąć 

decyzję na kolejnym posiedzeniu, po przedłożeniu szczegółowej informacji nt. organizacji  

„V Ogólnopolskiego Pleneru Malarskiego”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 12 lutego 2019 r. znak: 

PS.3037.22.2019 w sprawie zaplanowanych na 2019 rok cyklicznych przedsięwzięć kulturalnych  

i sportowych oraz zabezpieczenia środków finansowych na ich realizację, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku w sprawie 

dofinansowania organizacji VIII Powiatowego Konkursu Piosenki Obcojęzycznej – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.6. Wniosek Dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku w sprawie dofinansowania organizacji VIII Powiatowego 

Konkursu Piosenki Obcojęzycznej. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku i ufundować nagrody rzeczowe dla laureatów VIII 

Powiatowego Konkursu Piosenki Obcojęzycznej za kwotę do 1.000 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego. 

 Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku i postanowił ufundować nagrody rzeczowe dla laureatów VIII Powiatowego 

Konkursu Piosenki Obcojęzycznej za kwotę do 1.000 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 12 lutego 2019 r. znak: 

PS.0532.2.2019 wraz z wnioskiem Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku z dnia  

12 lutego 2019 r. w sprawie dofinansowania organizacji VIII Powiatowego Konkursu Piosenki 

Obcojęzycznej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt umowy z Instytutem Chemii Bioorganicznej Polskiej Akademii Nauk 

Poznańskim Centrum Superkomputerowo – Sieciowym z siedzibą w Poznaniu  

na przeprowadzenie w roku szkolnym 2019 / 2020 naboru do szkół ponadpodstawowych  

w formie elektronicznej. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt umowy z Instytutem Chemii 

Bioorganicznej Polskiej Akademii Nauk Poznańskim Centrum Superkomputerowo – Sieciowym  

z siedzibą w Poznaniu na przeprowadzenie w roku szkolnym 2019 / 2020 naboru do szkół 

ponadpodstawowych w formie elektronicznej. 
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Instytutem Chemii Bioorganicznej 

Polskiej Akademii Nauk Poznańskim Centrum Superkomputerowo – Sieciowym z siedzibą  

w Poznaniu na przeprowadzenie w roku szkolnym 2019 / 2020 naboru do szkół 

ponadpodstawowych w formie elektronicznej, za kwotę 3.136,50 zł brutto. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Instytutem Chemii Bioorganicznej Polskiej Akademii 

Nauk Poznańskim Centrum Superkomputerowo – Sieciowym z siedzibą w Poznaniu  

na przeprowadzenie w roku szkolnym 2019 / 2020 naboru do szkół ponadpodstawowych w formie 

elektronicznej, za kwotę 3.136,50 zł brutto. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 12 lutego 2019 r. znak: 

PS.4350.1.2019 wraz z projektem umowy z Instytutem Chemii Bioorganicznej Polskiej Akademii 

Nauk Poznańskim Centrum Superkomputerowo – Sieciowym z siedzibą w Poznaniu na 

przeprowadzenie w roku szkolnym 2019 / 2020 naboru do szkół ponadpodstawowych w formie 

elektronicznej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszony został pan Jacek Żbikowski Naczelnik Wydziału 

Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

 

Ad 5.8. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

wprowadzenia zakazu poruszania się jednostkami pływającymi napędzanymi silnikami 

spalinowymi na jeziorze Ostrowąs (Plebanka) Gmina Aleksandrów Kujawski (projekt 

uchwały Rady Powiatu) – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie wprowadzenia zakazu poruszania się jednostkami 

pływającymi napędzanymi silnikami spalinowymi na jeziorze Ostrowąs (Plebanka) Gmina 

Aleksandrów Kujawski (projekt uchwały Rady Powiatu). 

Proszę pana Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie 

tematu. 

 

Pan Jacek Żbikowski -  w mojej ocenie jest nierealne wprowadzenie zakazu poruszania się 

jednostkami pływającymi napędzanymi silnikami spalinowymi na jeziorze Ostrowąs. Zgodnie  

z art. 116 ust. 1 ustawy Prawo ochrony środowiska, rada powiatu, w drodze uchwały ograniczy lub 

zakaże używania jednostek pływających  na określonych zbiornikach powierzchniowych wód 

stojących oraz wodach pływających, jeżeli jest to konieczne do zapewnienia odpowiednich 

warunków akustycznych na terenach przeznaczonych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe.  
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Po pierwsze, dla terenu na którym znajduje się przedmiotowe jezioro Gmina Aleksandrów 

Kujawski nie posiada miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, a więc nie ma terenów 

przeznaczonych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe. Po drugie, wykonanie pomiarów poziomu 

hałasu nie jest praktycznie możliwe do zrealizowania. Poza tym, jezioro to nie jest objęte żadną  

z form ochrony przyrody jakimi są parki narodowe, rezerwaty przyrody, parki krajobrazowe, 

obszary chronione itd. Jeżeli Rada Powiatu podejmie uchwałę w sprawie wprowadzenia zakazu 

poruszania się jednostkami pływającymi napędzanymi silnikami spalinowymi na jeziorze Ostrowąs 

to istnieje duże prawdopodobieństwo, że nadzór prawny Wojewody ponownie ją uchyli. Gdyby 

jednak udało się wprowadzić taki zakaz to kto by nadzorował jego przestrzeganie. Na przykład  

w Żninie jest policja wodna. Sprawdziliśmy, są uchwały rad powiatów, które wprowadzają taki 

zakaz i skoro obowiązują to nadzór prawny ich nie uchylił. Należy jednak pamiętać, że każda 

uchwała oceniana jest indywidualnie. 

 

Pan Adam Potaczek – przedłożył pan dwa projekty uchwał w sprawie wprowadzenia zakazu 

poruszania się jednostkami pływającymi napędzanymi silnikami spalinowymi na jeziorze Ostrowąs, 

jeden bez ram czasowych, drugi określa wprowadzenie zakazu od 1 maja do 30 września. 

 

Pan Jacek Żbikowski – to nic nie zmienia, w obu przypadkach, potrzebny jest pomiar poziomu 

hałasu, na co powołał się nadzór prawny uchylając poprzednią uchwałę. 

 

Pan Piotr Marciniak – w rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewoda wskazał nam błędy, jeśli je 

wyeliminujemy to możemy wywołać kolejną uchwałę w tym zakresie. Zwracam uwagę, że to jest 

teren rolny, a nie rekreacyjno – sportowy. Do zadań Gminy Aleksandrów Kujawski należy 

utworzenie tam strefy rekreacyjno – sportowej, a poza tym gmina ma inne możliwości np. poprzez 

program utrzymania porządku i czystości na tym terenie określający ograniczenia. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za wprowadzeniem ciszy na jeziorze Ostrowąs. Uważam, że 

powinniśmy skierować pod obrady Rady Powiatu przedmiotowy projekt uchwały z ograniczeniem 

czasowym funkcjonowania zakazu, celem podjęcia decyzji w tej kwestii. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska - czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Po zapoznaniu się z pismem 

Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie wprowadzenia zakazu 

poruszania się jednostkami pływającymi napędzanymi silnikami spalinowymi na jeziorze Ostrowąs 

(Plebanka) Gmina Aleksandrów Kujawski, proponuję zaakceptować i wnieść pod obrady Rady 

Powiatu projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających 

napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze Ostrowąs (Plebanka) w okresie od 1 maja  

do 30 września. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska w sprawie wprowadzenia zakazu poruszania się jednostkami pływającymi 

napędzanymi silnikami spalinowymi na jeziorze Ostrowąs (Plebanka) Gmina Aleksandrów 

Kujawski, zaakceptował i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu projekt uchwały w sprawie 
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wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi  

na jeziorze Ostrowąs (Plebanka) w okresie od 1 maja do 30 września. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 8 lutego 2019 r. 

znak: GN.Gś.6171.1.10.2018.2019 w sprawie wprowadzenia zakazu poruszania się jednostkami 

pływającymi napędzanymi silnikami spalinowymi na jeziorze Ostrowąs (Plebanka) Gmina 

Aleksandrów Kujawski (projekt uchwały Rady Powiatu), stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim  

o dofinansowanie zakupu samochodu osobowego C w wersji oznakowanej – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim o dofinansowanie zakupu samochodu osobowego C w wersji 

oznakowanej. 

Komendant Powiatowy Policji w Aleksandrowie Kujawskim zwrócił się o dofinansowanie zakupu 

samochodu osobowego C w wersji oznakowanej. Całkowity koszt zakupu wynosi 90 tys. zł.  

Po wpłaceniu 50% kosztów przez samorządy pozostałe 50% pokryte zostanie z budżetu Policji. 

Czy są pytania, uwagi? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – uważam, że niezbędna w tej kwestii jest opinia Skarbnika Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska - po zapoznaniu się z pismem Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim o dofinansowanie zakupu samochodu osobowego C w wersji 

oznakowanej, proponuję podjąć decyzję w późniejszym terminie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim o dofinansowanie zakupu samochodu osobowego C w wersji oznakowanej  

i postanowił podjąć decyzję w późniejszym terminie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 11 lutego 2019 r. 

znak: WZ.0025.2.2019 wraz z pismem Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 1 lutego 2019 r. znak: P-226/19/237/SK o dofinansowanie zakupu samochodu 

osobowego C w wersji oznakowanej, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o rozważenie 

możliwości przeznaczenia środków finansowych na wykonanie projektu budowy boiska 

wielofunkcyjnego przy szkole – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o rozważenie możliwości przeznaczenia środków finansowych 

na wykonanie projektu budowy boiska wielofunkcyjnego przy szkole. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim zwraca się do Zarządu Powiatu  

o rozważenie możliwości przeznaczenia środków finansowych na wykonanie projektu budowy 

boiska wielofunkcyjnego przy szkole. Przewidywany koszt wykonania projektu to ok. 20 tys. zł. 

Wykonanie dokumentacji jest niezbędne do ubiegania się o środki zewnętrzne na budowę boiska. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Adam Potaczek – jestem za. Zespół Szkół Nr 2 jest wyremontowany, brakuje tylko boiska 

wielofunkcyjnego przy szkole.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ja również jestem za, teren jest i należy go zagospodarować na cele 

sportowe. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zgadzam się, ale decyzję proponuję podjąć po wyrażeniu opinii przez 

panią Skarbnik.   

Po zapoznaniu się z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

o rozważenie możliwości przeznaczenia środków finansowych na wykonanie projektu budowy 

boiska wielofunkcyjnego przy szkole, proponuję podjąć decyzję w późniejszym terminie.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim o rozważenie możliwości przeznaczenia środków finansowych na wykonanie projektu 

budowy boiska wielofunkcyjnego przy szkole i postanowił podjąć decyzję w późniejszym terminie.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 13 lutego 2019 r. znak: 

PS.4324.5.2019 wraz z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 7 lutego 2019 r. znak: ZS2.224.1.97.2019 o rozważenie możliwości przeznaczenia środków 

finansowych na wykonanie projektu budowy boiska wielofunkcyjnego przy szkole, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.11. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

udzielenia wsparcia finansowego jednodniowego wyjazdu dla uczniów Szkoły 

Przysposabiającej do Pracy – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia wsparcia finansowego jednodniowego wyjazdu 

dla uczniów Szkoły Przysposabiającej do Pracy. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim zwraca się do Zarządu Powiatu  

o udzielenie wsparcia finansowego jednodniowego wyjazdu dla uczniów Szkoły Przysposabiającej 

do Pracy. Wycieczka planowana jest na 30 kwietnia 2019 r.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  i udzielić wsparcia finansowego jednodniowego wyjazdu 

dla uczniów Szkoły Przysposabiającej do Pracy w kwocie 1.200 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na pozostałą działalność w zakresie pomocy społecznej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim  i postanowił udzielić wsparcia finansowego jednodniowego wyjazdu dla uczniów Szkoły 

Przysposabiającej do Pracy w kwocie 1.200 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na 

pozostałą działalność w zakresie pomocy społecznej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 13 lutego 2019 r. znak: 

PS.0532.2.2019/S wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 13 lutego 2019 r. znak: ZS2.4233.1.110.2019 w sprawie udzielenia wsparcia finansowego 

jednodniowego wyjazdu dla uczniów Szkoły Przysposabiającej do Pracy, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Aneks do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta z dnia 31 grudnia 2015 r.  

o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.12. Aneks do umowy zawartej z Fundacją 

im. Brata Alberta z dnia 31 grudnia 2015 r. o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie. 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie wnioskuje o wprowadzenie 

zmiany do umowy w zakresie wymiaru etatów kadry WTZ, finansowanych ze środków PFRON tj. 

wykreślenie etatu głównego księgowego i zmniejszenie wymiaru etatu stanowiska „księgowa – 

pracownik administracyjny” do 0,75. Pozostałe postanowienia umowy nie ulegają zmianie.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej z Fundacją im. 

Brata Alberta z dnia 31 grudnia 2015 r. o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej 
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„Karczemka” w Otłoczynie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta z dnia 

31 grudnia 2015 r. o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka”  

w Otłoczynie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

14 lutego 2019 r. znak: RS.60.4.1.2019 wraz z projektem aneksu do umowy zawartej z Fundacją 

im. Brata Alberta z dnia 31 grudnia 2015 r. o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Pismo Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie  

o wsparcie finansowe zakupu nowego samochodu służbowego do przewozu uczestników 

warsztatu – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.13. Pismo Kierownika Warsztatu Terapii 

Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie o wsparcie finansowe zakupu nowego samochodu 

służbowego do przewozu uczestników warsztatu.  

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie zwrócił się do Zarządu 

Powiatu o wsparcie finansowe zakupu nowego samochodu służbowego do przewozu uczestników 

warsztatu, w związku z planowanym złożeniem wniosku o dofinansowanie ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III”, gdzie wymagany jest wkład własny.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Po zapoznaniu się z pismem Kierownika Warsztatu Terapii 

Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie o wsparcie finansowe zakupu nowego samochodu 

służbowego do przewozu uczestników warsztatu, proponuję podjąć decyzję w późniejszym 

terminie. Uważam, że opinia Skarbnika Powiatu jest nam potrzebna do podjęcia decyzji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka”  

w Otłoczynie o wsparcie finansowe zakupu nowego samochodu służbowego do przewozu 

uczestników warsztatu i postanowił podjąć decyzję w późniejszym terminie.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

14 lutego 2019 r. znak: RS.60.4.2.2019 wraz z pismem Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej 

„Karczemka” w Otłoczynie z dnia 7 lutego 2019 r. znak: WTZ/14/W/2019 o wsparcie finansowe 

zakupu nowego samochodu służbowego do przewozu uczestników warsztatu, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.14. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji Konkursowych  

w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2019 roku przez organizacje 

pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.14. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania Komisji Konkursowych w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie 

zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2019 roku przez 

organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

W dniu 30 stycznia br. Zarząd Powiatu ogłosił nabór na kandydatów na członków komisji 

konkursowych – przedstawicieli organizacji pozarządowych. Do udziału w pracach komisji nie 

zgłoszono żadnego kandydata. Wobec tego proponuję powołać komisje konkursowe w składzie 

przedstawicieli organu wykonawczego tj. Lidia Zwierzchowska – przewodnicząca, Adam Potaczek 

– członek, Małgorzata Wdowczyk - członek. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Konkursowych w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2019 roku przez organizacje pozarządowe oraz 

inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego, w składzie: Lidia Zwierzchowska – 

przewodnicząca, Adam Potaczek – członek, Małgorzata Wdowczyk - członek. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie powołania Komisji Konkursowych w celu opiniowania 

złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2019 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące 

działalność pożytku publicznego, w składzie: Lidia Zwierzchowska – przewodnicząca, Adam 

Potaczek – członek, Małgorzata Wdowczyk - członek. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 15 lutego 2019 r. znak: 

PS.524.1.2.2019 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowych w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2019 roku przez organizacje pozarządowe oraz 

inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.15. a) Wniosek Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „Przeprowadzenie kursów 

zawodowych podnoszących kompetencje i kwalifikacje zawodowe uczniów szkół 

kształcenia zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 oraz Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim z podziałem na 8 części” w ramach projektu „Szkoła zawodowa szansą  

na przyszłość” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego  

w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne  

i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, 

b) ustalona wartość zamówienia, 

c) projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia na usługi społeczne i powołania komisji przetargowej, 

d) projekt ogłoszenia o zamówieniu na usługi społeczne z załącznikami oraz wzór 

umowy. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.15. a) Wniosek Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

 na „Przeprowadzenie kursów zawodowych podnoszących kompetencje i kwalifikacje zawodowe 

uczniów szkół kształcenia zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 oraz Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 8 części”. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wszcząć postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego na „Przeprowadzenie kursów zawodowych podnoszących kompetencje i kwalifikacje 

zawodowe uczniów szkół kształcenia zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 oraz Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 8 części” w ramach projektu „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego  

w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne  

i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wszcząć postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego  

na „Przeprowadzenie kursów zawodowych podnoszących kompetencje i kwalifikacje zawodowe 

uczniów szkół kształcenia zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 oraz Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 8 części” w ramach projektu „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego  

w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne  

i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do pkt 5.15. b) ustalona wartość zamówienia. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić ustaloną wartość zamówienia. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził ustaloną wartość zamówienia. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do pkt 5.15. c) projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia na usługi społeczne i powołania 

komisji przetargowej. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie wszczęcia postępowania  

o udzielenie zamówienia na usługi społeczne o wartości poniżej wskazanych progów określonych 

na podstawie art. 138g ustawy Prawo zamówień publicznych na „Przeprowadzenie kursów 

zawodowych podnoszących kompetencje i kwalifikacje zawodowe uczniów szkół kształcenia 

zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 oraz Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

z podziałem na 8 części” i powołać komisję przetargową w składzie: Mirosława Ziemecka – 

przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak – sekretarz komisji, Paulina Książkiewicz – członek 

komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia na 

usługi społeczne o wartości poniżej wskazanych progów określonych na podstawie art. 138g ustawy 

Prawo zamówień publicznych na „Przeprowadzenie kursów zawodowych podnoszących 

kompetencje i kwalifikacje zawodowe uczniów szkół kształcenia zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 

oraz Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 8 części” i powołał komisję 

przetargową w składzie: Mirosława Ziemecka – przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak – 

sekretarz komisji, Paulina Książkiewicz – członek komisji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska - przechodzimy do pkt 5.15. d) projekt ogłoszenia o zamówieniu  

na usługi społeczne z załącznikami oraz wzór umowy. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić projekt ogłoszenia o zamówieniu  

na usługi społeczne z załącznikami oraz wzór umowy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził projekt ogłoszenia o zamówieniu na usługi społeczne  

z załącznikami oraz wzór umowy. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 14 lutego 2019 r. znak: 

Rz.272.1.1.2019 wraz z wnioskiem o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na „Przeprowadzenie kursów zawodowych podnoszących kompetencje i kwalifikacje 

zawodowe uczniów szkół kształcenia zawodowego Zespołu Szkół Nr 1 oraz Zespołu Szkół Nr 2 w 

Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 8 części”, ustaloną wartością zamówienia, projektem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia na usługi 

społeczne i powołania komisji przetargowej, projektem ogłoszenia o zamówieniu na usługi 

społeczne z załącznikami oraz wzorem umowy, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:30. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


